
Protokoll fört vid styrelsemöte med Hidingsta IK Onsdag 27 januari 2021 
Närvarande: Mats Fjellner, Jan-Olov Karlsson, Samuel Hansen, Marcus Holm, Filip Ahlström,  

Mattias Lundin, Robert Nilsson 
 

1. Mötet öppnas 
Ordförande Mats Fjellner öppnade mötet.  

 
2. Val av sekreterare 

Samuel Hansen valdes till sekreterare. 
 

3. Ekonomi 
Jan-Olov presenterade den ekonomiska uppföljningen. Spelarna har sålt massor med 

bingolotter så vi avslutar budgetåret med ett plusresultat på 31689 kr. I kassan har vi ca 27000 
kr. 

 
4. Avlopp  

Mötet diskuterade att vi anser att vi betalar en oskäligt hög andel av 
avloppskostnaderna. Jan-Olov anser att vi borde betala en dagskostnad då vi bara nyttjade 
avloppet 48 dagar senaste året. Vi försöker ha med Jan-Olov på Kapellets 
samfällighetsförenings årsmöte att föra vår talan. Styrelsemedlemmarna får i uppdrag att 
undersöka om det finns reningssverk att köpa in för vårt eget bruk. 

 
5. Elförbrukning  

Vi har hög elräkning på vår anläggning. Vi behöver se över vad det är som drar 
mycket ström. Jan-Olov och Mats kollar med bekanta om de kan undersöka det lite enkelt.  

 
6. Läget i lagen 

På tisdag börjar träningarna för säsongen i A-laget  med fysträning på tisdagar och 
bollspel på Sörbyvallen på torsdagar.. Laget är intakt sedan förra året vilket är tillfredsställande.  

 
7. Årsmöte  

Onsdag 24/2 18.30 på Fridhemsskolan. Jan-Olov bokar matsalen. Samuel anslår 
kallelser på olika anslagstavlor i bygden. 

 
8. Sponsoridé 

Filip föreslog att vi kan erbjuda olika stödmedlemsskap med förmåner för att få fler 
medlemmar och få in mer pengar. Filip och Mats jobbar vidare med idéen.  

 
A-Laget kommer börja sälja ullmax-produkter till fördel för klubben.  

9. Nästa möte  
Nästa möte blir årsmötet. 

 
10. Mötet avslutades 

Ordförande avslutade mötet. 
 
 
------------------------------------------------------ --------------------------------------------------------- 
Ordförande Sekreterare  
Mats Fjellner Samuel Hansen  


